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Protokół nr XIII.2020 
XIII Sesji Rady Gminy Ręczno 

dnia 27 lutego 2020 r. 
RG.0002.1.2020 

rozpoczęcie godz. 10:00 
zakończenie godz. 11:28 

              Miejsce obrad – sala „Wspólny Dom”  w Ręcznie  
 

         Obecni radni         Nieobecni radni                                                                  
 

1. Betka Włodzimierz     1. Filocha Jan           
2. Dembowski Adam             
3. Felecka-Tręda Mariola                 
4. Flasz Ewa  
5. Konarski Zdzisław         
6. Michalski Kazimierz             
7. Ociepa Jarosław             
8. Olszta Małgorzata    
9. Patura Jolanta     
10. Piętos Dominika     
11. Skrobek Marek     
12. Synderecka Agnieszka   
13. Świstak Robert     
14. Zawada Mirosław 

        
O godz. 10:00 Przewodniczący Mirosław Zawada otworzył XIII Sesję Rady Gminy 

Ręczno, powitał radnych oraz osoby zaproszone na obrady: Wójta Gminy Piotra Łysonia, 
Zastępcę Wójta Marcina Kusa, Sekretarz Marię Lesiakowską, Skarbnik Bożenę Jarosińską, 
Adwokat Paulinę Kłosowicz-Madalińską, Kierownik GOPS Elżbietę Krawczyk oraz 
Przewodniczącą GKRPA Małgorzatę Żak. 

Na podstawie listy obecności w obradach bierze udział 14 radnych, co stanowi 
kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych 
i gości stanowią pisemne  załączniki do protokołu. 
 

Punkt 2 
Wnioski do proponowanego porządku obrad 
Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. Przewodniczący przedstawił porządek obrad, 
jak w zaproszeniu: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Wnioski do proponowanego porządku obrad. 
3. Wnioski do protokołu XII Sesji Rady Gminy Ręczno. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach między sesjami. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
6. Sprawozdanie z realizacji uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno 
na lata 2020-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Ręczno na 2020 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

roku 2021 środków finansowych stanowiących fundusz sołecki. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, stawki opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
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mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 
komunalne w kompostowniku przydomowym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Żerechowej-Kolonii 
z dnia 13 stycznia 2020 r. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych i schronisku dla 
osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 3 
Wnioski do protokołu XII Sesji Rady Gminy Ręczno 

Radni nie zgłosili wniosków do protokołu XII sesji. 
 

Punkt 4 
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach między sesjami 
Przewodniczący Mirosław Zawada przedstawił informacje o swoich działaniach między 
sesjami, informacja stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 5 
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 
 

Wójt Gminy Ręczno Piotr Łysoń przedstawił sprawozdanie za okres od 30 grudnia 2019 r. do 
26 lutego 2020 r. W tym czasie wydałem 34 zarządzenia (tytuły zarządzeń zawarte 
w pisemnym załączniku do sprawozdania). Oprócz spraw związanych z bieżącym 
administrowaniem podjęto następujące działania: 

 Wykonaliśmy dokumentację i kosztorys na drogę Ręczno ul. Spółdzielcza. Napisany 
został także wniosek na dofinansowanie tej drogi z Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych. W dniu 30.01.2020 r. wniosek został złożony w Urzędzie Marszałkowskim 
w Łodzi. W najbliższym czasie zostanie przygotowany i ogłoszony przetarg. Jeżeli 
wszystkie procedury przebiegną pozytywnie i zostanie wyłoniony wykonawca, to 
w maju lub czerwcu powstanie ten odcinek drogi.  

 Drugi odcinek drogi – wspólna inwestycja z powiatem piotrkowskim – przetarg ma być 
ogłoszony w czerwcu.  

 W styczniu br. ukazał się w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej program usuwania wyrobów zawierających azbest. Jesteśmy 
w stałym kontakcie z funduszem. W tej chwili zbieramy wnioski od mieszkańców 
zainteresowanych usunięciem azbestu. Wpłynęło już ponad 50 wniosków, 
zainteresowanie jest dość duże. Złożymy wniosek o dofinansowanie. Poziom 
dofinansowania w tym programie to do 90% poniesionych kosztów. 

 Zmieniliśmy od 1 stycznia 2020 r. zasady funkcjonowania punktu selektywnej zbiórki 
odpadów komunalnych (PSZOK). Punkt otwarty jest dwa dni w tygodniu, w środę 
i  piątek w godzinach 8-14. Prowadzona jest ścisła ewidencja przywożonych 
odpadów, od kogo i w jakiej ilości. Nie przyjmujemy odpadów od osób prowadzących 
działalność.  
Także samochody zbierające odpady komunalne od mieszkańców są ważone 
i kontrolowane. Myślę, że przyniesie to pozytywne skutki finansowe. Oprócz tego 
przymierzamy się do większej kampanii informacyjnej, przygotujemy broszury. 
Wiosną chciałbym zorganizować zebrania z mieszkańcami poświęcone tej tematyce. 
Chcemy dotrzeć do świadomości mieszkańców, żebyśmy segregowali śmieci i dbali 
o nasz wizerunek. 

 Złożyliśmy wniosek (obszerny) na dofinansowanie remontu Szkoły Podstawowej 
w Ręcznie. Wniosek zawierał kilka małych błędów. Zostały one poprawione i teraz 
będziemy czekać na ocenę merytoryczną.  

 W dniu 24.02.2020 r. na stronie Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi ukazał się 
komunikat o naborze wniosków na tzw. granty sołeckie. Na terenie naszej gminy do 
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tej pory corocznie korzystamy z tego dofinansowania. W tym roku też chcielibyśmy 
wystąpić o dofinansowanie dla trzech sołectw. Z tych grantów skorzystały już 
sołectwa: Ręczno, Łęg Ręczyński, Majkowice, Paskrzyn, Stobnica-Piła, Dęba, 
Bąkowa Góra, Będzyn, Kolonia Ręczno, pozostały jeszcze Zbyłowice, Nowinki, 
Wielkopole, Stobnica, Łęki Królewskie. Rozpoczęliśmy wstępne rozmowy z sołtysami 
sołectw, które mogłyby skorzystać z dofinansowania. Potrzebna jest uchwała, 
określenie celu, dofinansowanie jest do 10 tys. zł z UM, przy zapewnieniu też 
z budżetu gminy takiej samej kwoty. Termin jest dość krótki, wnioski należy składać 
do 18 marca 2020 r. 

 Na 24.01.2020 r. byłem zaproszony do Gorzkowic, gdzie odbyła się uroczystość 
pożegnania Komendanta Policji Sławomira Malinowskiego i przekazanie obowiązków 
dla pana asp. szt. Stanisława Kiełbika. 
Wczoraj wpłynęło pismo od Komendanta Miejskiego Policji w Piotrkowie Tryb. 
o dofinansowanie zakupu auta dla policji, gmina Ręczno pomoc w kwocie 
12 500,00 zł. W piśmie jest klauzula, żeby dać odpowiedź do 6 marca br. (ksero 
pisma KM Policji stanowi załącznik do protokołu).   

 Wspólnie z pracownikami parków nadpilicznych nasi pracownicy ogławiają wierzby 
w Bąkowej Górze. Jest to ogrom pracy, jest około 60 wierzb, 1/3 prac została już 
wykonana. Jest to naszym obowiązkiem, ze względu na to, że jest to pomnik 
przyrody.  

 Zostały zamontowane dodatkowe tablice ogłoszeniowe w sołectwach. Tablice te 
zostały odnowione przez pracowników. 

 W urzędzie gminy od następnego miesiąca zacznie funkcjonować elektroniczna 
ewidencja czasu pracy. Każdy pracownik otrzyma kartę. Zamontowaliśmy czytnik i na 
podstawie tego będzie rozliczany czas pracy.  

 W dniu 18.02.2020 r. nastąpiła awaria sprężarki na stacji uzdatniania wody 
w Ręcznie. Nastąpiła konieczność zakupu nowej. W tej chwili wszystko funkcjonuje 
dzięki pomysłowości pracowników.  

W tym czasie także wykonywaliśmy wiele innych prac i napraw, to m.in.: 
- wycinki zakrzaczeń, 
- płukanie kanalizacji oraz kilkakrotne przepompowni ścieków, 
- awarie np. na Brzeziu, na przepompowni, 
- uzupełnianie ubytków w drogach.  
W dniu 06.01.2020 r. odbył się wieczór kolęd we wspólnym domu, bardzo miła uroczystość. 
Chciałbym bardzo serdecznie podziękować państwu radnym na czele z panem 
przewodniczącym za obecność i wspólne śpiewanie. Dziękuję pracownikom urzędu gminy, 
orkiestrze, chórowi i pani dyrektor biblioteki za organizację tego wieczoru. 
W tym okresie brałem udział w posiedzeniach komisji stałych rady gminy, gdzie omawiane 
były sprawy bieżące, projekty uchwał i inne ważne sprawy gminne.  
Dziękuję państwu radnym za cenne uwagi. Mimo nieraz różnych poglądów udaje nam się 
wypracować kompromis. 
 Reprezentuję też gminę na różnych uroczystościach i spotkaniach, to m.in.: 

 Walne zebrania „BUD-UJ Razem”; 

 Odprawa roczna w Państwowej Straży Pożarnej w Piotrkowie Tryb. oraz Komendzie 
Miejskiej Policji; 

 Podsumowanie sportu LZS w powiecie piotrkowskim, II miejsce zajęła Szkoła 
Podstawowa w Ręcznie. LZS obecnie straciło dofinansowanie z Urzędu 
Marszałkowskiego i prawdopodobnie tych zawodów już nie będzie. 

 20 lecie Sul-Med.; 

 Wieczór kolęd w Szkole Podstawowej w Ręcznie. 
Realizujemy także wiele innych spraw. Prawo obecnie zmienia się tak prędko, że aby 
dostosować się, pracownicy muszą wykazywać się wiedzą, doświadczeniem 
i kompetencjami. I tak Jest. Mają wiedzę, kompetencje i doświadczenie. Dziękuję 
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pracownikom urzędu gminy za pracę i zaangażowanie. To dzięki ich pracy wszystko 
funkcjonuje sprawnie. 
Dziękuję państwu radnym na czele z przewodniczącym rady za współpracę i wspólne 
uczestnictwo w uroczystościach.  
W dniu 1 marca przypada Światowy Dzień Konspiracyjnego Wojska Polskiego. Corocznie 
składamy kwiaty na pomniku w Bąkowej Górze i w tym roku także 1 marca o godz. 10 
złożymy kwiaty.  
 

Punkt 6 
Sprawozdanie z realizacji uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2019 rok 
Przew. GKRPA Małgorzata Żak przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Ręczno za 2019 r. (sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu). 
 

Punkt 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno 
na lata 2020-2030 
Skarbnik Bożena Jarosińska poinformowała, że WPF na lata 2020-2030 była przedstawiona 
na posiedzeniu komisji. W sprawie zmiany budżetu na 2020 r. radni otrzymali kilka dni przed 
sesją nowy projekt, w którym wielkość budżetu jest wyższa o 2 499,00 zł w związku 
z wprowadzonymi dotacjami zarządzeniem wójta. Jest zmiana w zał. nr 1 w sprawie zmiany 
wydatków budżetu w 2020 r. – zwiększamy plan wydatków w paragrafie 4210 rozdział 
„Dostarczanie wody” o 10 000,00 zł na zakup sprężarki, a zmniejszamy rezerwę ogólną.  
 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Ręczno na lata 2020-2030 
 

Przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Konarski Zdzisław; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura 
Jolanta; Piętos Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada 
Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 
 

Uchwała nr XIII.89.2020 Rady Gminy Ręczno stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 

Punkt 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Ręczno na 2020 rok 
 

Przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Konarski Zdzisław; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura 
Jolanta; Piętos Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada 
Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XIII.90.2020 Rady Gminy Ręczno stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 9 
Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
roku 2021 środków finansowych stanowiących fundusz sołecki 

 

Przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
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obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Konarski Zdzisław; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura 
Jolanta; Piętos Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada 
Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XIII.91.2020 Rady Gminy Ręczno stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 
[ W tym miejscu przewodniczący ogłosił przerwę w obradach od godz.10:47 do 11:15 ] 
 

Punkt 10 
Podjęcie uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 
 

Przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Konarski Zdzisław; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura 
Jolanta; Piętos Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada 
Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XIII.92.2020 Rady Gminy Ręczno stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 11 
Podjęcie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, stawki opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 
komunalne w kompostowniku przydomowym 
 

Przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 12 - Betka Włodzimierz; Flasz Ewa; Konarski Zdzisław; Michalski Kazimierz; Ociepa 
Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos Dominika; Skrobek Marek; Synderecka 
Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 2 - Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XIII.93.2020 Rady Gminy Ręczno stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 12 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Żerechowej-Kolonii 
z dnia 13 stycznia 2020 r. 
 

Przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Konarski Zdzisław; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura 
Jolanta; Piętos Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada 
Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XIII.94.2020 Rady Gminy Ręczno uznaje skargę za bezzasadną, stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
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Punkt 13 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych i schronisku dla 
osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 
 

Przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Konarski Zdzisław; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura 
Jolanta; Piętos Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada 
Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XIII.95.2020 Rady Gminy Ręczno stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 14 
Sprawy różne 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Zawada zwrócił się z prośbą do radnych o opinię 
w sprawie dofinansowania zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Gorzkowicach. Na 
pytanie postawione radnym, czy są za udzieleniem dotacji dla Policji, 1 osoba opowiedziała 
się za, 10 radnych było przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Rada Gminy Ręczno nie wyraziła 
zgody na przekazanie dotacji na samochód służbowy dla Policji.   
 

Radna Jolanta Patura 
1. Odnośnie sprawozdania GKRPA za 2019 r., czy wydatki zbilansowały się 

z wpływami ? 
2. Czy GKRPA przeprowadziła ewaluację wdrażanych projektów, tzn. czy projekty 

realizowane w 2019 r. spełniły zamierzone cele, oczekiwania, a z drugiej strony jak te 
projekty oceniane są przez użytkowników (młodzież) ? Czy te projekty zaspokajają 
ich oczekiwania, czy wynoszą z nich coś pożytecznego dla siebie, czy uważają, że 
nie spełniają oczekiwań i są po prostu nieprzydatne ? 

3. Na posiedzeniu komisji 29 stycznia br. mieliśmy przedstawiony plan finansowy 
GKRPA na 2020 rok, myśmy prosili o ponowne przyjrzenie się temu planowi, 
ponieważ mieliśmy kilka uwag, co do propozycji. Prosilibyśmy o ustosunkowanie się 
do naszej prośby na najbliższym spotkaniu.  

4. Musimy się pochwalić, udało nam się uplasować na V miejscu jako rada gminy 
w powiecie (dot. podsumowania działalności LZS za 2019 r.). 

 

Radny Włodzimierz Betka 
1. Zostało do wykonania 200 m drogi powiatowej Stobnica – Trzy Morgi do zakrętu. 

Dostałem pismo od Powiatu Piotrkowskiego, miało być to wszystko naprawiane. 
Ogólnie stan drogi po zimie jest do poprawy. W tamtym roku się nie dało, w tym roku 
się nie da, no nie wiem kiedy ten odcinek nieszczęsny się uda dalej zrobić.  

2. Prowadzić dalej wycinkę zakrzaczenia, żeby rębak wycinał, by gałęzie nie 
przeszkadzały na chodnikach. 

3. Obniżenie pasa, bo droga jest niższa niż pobocze. Chodzi o to, żeby powiat trochę 
dbał o drogę na Trzy Morgi, od wojewódzkiej do końca.  

 

Wójt Gminy Piotr Łysoń  
Jeżeli chodzi o nawierzchnię drogi powiatowej, na pewno będzie w przyszłości robiona. 
W tym roku realizujemy drogę Będzyn – Zbyłowice. Ta droga nie spełnia standardów drogi 
powiatowej i powiat w niedalekiej przyszłości ją nam przekaże. Priorytetowo ta droga jest 
o tyle ważniejsza, że później musielibyśmy sami ją robić. Droga przez Trzy Morgi jest dla 
powiatu drogą strategiczną i ona będzie zawsze drogą powiatową.  
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Zakrzaczenia – był rębak, nasi pracownicy też wycinali. W tej chwili mamy dość duże 
zadanie w Bąkowej Górze, obcinamy aleję wierzb w stronę cmentarza. Rębak trochę sami 
przytrzymaliśmy, obok urzędu gminy przycinamy wierzby i chcemy, żeby na zasadzie 
współpracy trochę ich wykorzystać. Jak przyjadą na drogę powiatową z rębakiem, to 
chcielibyśmy też uprzątnąć rębakiem gałęzie koło urzędu.  
 

Punkt 15 
Zamknięcie sesji 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 11:28 Przewodniczący Mirosław 
Zawada zakończył obrady stwierdzeniem, że zamyka XIII Sesję Rady Gminy Ręczno w dniu 
27 lutego 2020 r. 
 
 
Protokołowała                       Przewodniczący Rady  
         
Barbara Stępień               Mirosław Zawada 


